الأذكار بعد الصلاة Adhkar After Salah

Sunnah remembrances to recite after completing the fard salāh.

أَسْتَغْفِرُ اللَّهَ 30 ، اَللَّهُمَّ أَنْتَ السَّلَامُ ، وَمِنْكَ السَّلَامُ ، تَبَارَكْتَ يَا ذَا الْجَلَالِ وَالْإِكْرَامِ.

I seek the forgiveness of Allah (x3). O Allah, You are The Flawless and The Source of Peace, and from You comes peace. Blessed are You, full of Majesty and Honour. (Muslim)

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ، اللهُمَّ لَا مَانِعَ لِمَا أَعْطَيْتَ ، وَلَا مُعْطِيَ لِمَا مَنَعْتَ ، وَلَا يَنْفَعُ ذَا الْجَدِّ مِنْكَ الْجَدُّ.

There is no god but Allah. He is Alone and He has no partner whatsoever. To Him Alone belong all sovereignty and all praise. He is over all things All-Powerful. O Allah, there is none who can withhold what You give, and none can give what You withhold; and the wealth of the wealthy does not avail them against You. (Bukhārī)

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ، لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ ، وَلَا نَعْبُدُ إِلَّا إِيَّاهُ ، لَهُ النِّعْمَةُ وَلَهُ الْفَضْلُ وَلَا أَعْبُدُ إِلَّا إِلَّهَ إِلَّا اللهُ مُخْلِصِينَ لَهُ الدِّينَ ، وَلَوْكَرِهَ الْكَافِرُونَ. وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ ، لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ مُخْلِصِينَ لَهُ الدِّينَ ، وَلَوْكَرِهَ الْكَافِرُونَ.

There is no god but Allah. He is Alone and He has no partner whatsoever. To Him Alone belong all sovereignty and all praise. He is over all things All-Powerful. There is no power (in averting evil) or strength (in attaining good) except through Allah. There is no god but Allah, and we do not worship any other besides Him. To Him Alone belong grace, bounteousness and noble praise.

There is no god but Allah. We sincerely devote our religion for Him, even though the disbelievers may dislike it. (Muslim)

اَللَّهُمَّ أَعِنِّي عَلَىٰ ذِكْرِكَ وَشُكْرِكَ وَحُسْنِ عِبَادَتِكَ.

O Allah, help me in remembering You, in being grateful to You, and in worshipping You in an excellent manner. $(Ab\bar{u}\ D\bar{a}wud)$

سُبْحَانَ اللهِ 33 ، ٱلْحَمْدُ لِلهِ 33 ، اللهُ أَكْبَرُ 33 ،

Allah is free from imperfection. All praise be to Allah. Allah is the Greatest.

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ.

There is no god but Allah. He is Alone and He has no partner whatsoever. To Him Alone belong all sovereignty and all praise. He is over all things All-Powerful. (Muslim)

سُورَةُ الْإِخْلَاصِ - سُورَةُ الْفَلَقِ - سُورَةُ النَّاسِ

اَللّٰهُ لَا إِلٰهَ إِلّٰا هُوَ الْحَيُّ الْقَيُّومُ... (آية الكرسي) سُورَةُ الْإِخْلَاصِ - Avah an-Nās. (Abū Dāwud) Āvah al-Kursī. (Nasā'ī)

Sūrah al-Ikhlāṣ - Sūrah al-Falaq - Sūrah an-Nās. (Abū Dāwud)

After Fajr & Maghrib

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، فَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ وَحُدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، فَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ ١٠٠٠.

There is no god but Allah. He is Alone and He has no partner whatsoever. To Him Alone belong all sovereignty and all praise. He gives life and He gives death. He is over all things All-Powerful. (Ahmad)





